
Z á p i s 

z 9. jednání Komise Rady Královéhradeckého kraje e-Government 

konané dne 01.02.2023 od 15:00 hodin. 

v budově Regiocentra Nový Pivovar, Hradec Králové 

 

 

Přítomni:  Ing. Aleš Maloch, Mgr. Martin Moravec, Martin Křovina, Petr Jeništa, Mgr. Tomáš 

Merta, Bc. Robert Průcha, Ing. Jiří Bednář, Dominik Lukaštík,  

Omluveni: Jiří Regner, Matěj Hlavatý, Luboš Hoker, JUDr. Ing. Jaroslav Švamberk, Ing. Jiří 

Stuchlík, Mgr. Radek Malíř  

Hosté:  Adam Valenta, Mgr. Ivana Kudrnáčová, MgA. Václav Bartoš, Bc. Martin Soukup 

 

Program jednání: 

1. Zahájení 
2.  Schválení programu, schválení hostů a volba ověřovatele zápisu 
3.  Informace o DIA (Mgr. Radek Malíř) 
4. Provoz cyklobusů – rezervační systém (Bc. Martin Soukup) 
5.  Sladění termínu pro společné jednání komise IT a EG 
6. Oběh smluv v elektronické podobě v rámci Krajského úřadu (Mgr. Ivana Kudrnáčová) 
7.  Různé – diskuze 
8.  Závěr 
 

 

K bodu 1 
Zahájení 
 
Jednání v 15:00 hodin zahájil a řídil Ing. Aleš Maloch, předseda komise Rady Královéhradeckého kraje 

e-Government. 

 

K bodu 2 
Schválení programu, schválení hostů a volba ověřovatele zápisu 

USNESENÍ KEG/9/1/2023  
Komise Rady Královéhradeckého kraje pro e-Government  
 
I.  s  c  h  v  a  l  u  j  e    

1. změny a program 9. jednání komise e-Government 
 

2. hosty na 9. jednání 

II.  v  o  l  í   
     ověřovatelem zápisu pana Petra Jeništu  
 

Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 



K bodu 3 
Informace o DIA (Mgr. Radek Malíř) 

Z důvodu zahraniční návštěvy omluven pan Mgr. Radek Malíř, vedoucí Odboru organizační a právní. 

Bod se přesouvá na dubnové jednání komise. 

 

USNESENÍ KEG/9/2/2023  
Komise Rady Královéhradeckého kraje pro e-Government  
 
I.  o  d  k  l  á  d  á   
     prezentaci krizových informací kraje na 5.4.2023 
 

Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 
 
K bodu 4 
Provoz cyklobusů – rezervační systém (Bc. Martin Soukup) 

Bc. Martin Soukup, ředitel Královéhradecké krajské centrály cestovního ruchu členy komise seznámil 

s provozem cyklobusů v kraji. 

Centrála vydává nemalé náklady na realizaci a propagaci brožur, cedulí a dalších materiálů 

cyklobusových linek v kraji.  

Množí se stížnosti na nefungující či spíše neexistující rezervační systém v přepravě kol. Nikde si nelze 

ověřit, zda a kolik je v cyklobusu volné kapacity pro kola. Tzn. potenciální zájemce/cyklista nemá kde 

zjistit, zda bude volný přepravní prostor pro kolo v autobuse, když si počká se svým kolem u zastávky.  

Následkem je klesající trend využití našich cyklobusů cyklisty. 

Na předposledním jednání se zástupci Odboru dopravy a silničního hospodářství bylo upozorňováno 

na klesající meziroční trend přepravovaných kol v rámci těchto cyklobusů. 

 Je tedy nadále nelogické nabízet a propagovat cyklobusy, když si turista nemůže zjistit, zda jim 

cyklobus kolo vůbec přepraví. 

Z diskuze vzešel dotaz, jak tento problém technologicky řešit.  

 

USNESENÍ KEG/9/3/2023  
Komise Rady Královéhradeckého kraje pro e-Government  
 
I.  d  o  p  o  r  u  č  u  j  e   
    Radě Královéhradeckého kraje pověřit Odbor dopravy a silničního hospodářství ověřením 

možnosti a funkčnosti rezervačních a místenkových systémů v rámci regionální dopravy 
 

Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0  (nepřítomnost pana Dominika Lukaštíka) 

 

 



K bodu 5 
Sladění termínu pro společné jednání komise IT a EG 

Členové komise e-Government se dohodli s předsedou Komise pro informatiku, panem MgA. 

Václavem Bartošem na společném termínu jednání. 

Termín: 28.6.2023 od 15:00 hod.  

Zasedací místnost P1.905, Karla Poláčka. 

 

USNESENÍ KEG/9/4/2023  
Komise Rady Královéhradeckého kraje pro e-Government  
 
I.  b  e  r  e     n  a     v  ě  d  o  m  í   
     termín na společné jednání s Komisí pro informatiku 
 

Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

K bodu 6 
Oběh smluv v elektronické podobě v rámci Krajského úřadu (Mgr. Ivana Kudrnáčová) 

Mgr. Ivana Kudrnáčová, vedoucí Odboru regionálního rozvoje, grantů a dotací seznámila členy komise 

s postupem elektronizace administrace dotací a darů v rámci dotačního portálu Královéhradeckého 

kraje. 

V současné době je plně funkční systém podávání veškerých žádostí (mimo kotlíkových dotací) 

prostřednictvím datové schránky. Tímto způsobem je podávána i závěrečná zpráva o realizaci projektu. 

 Nyní se pracuje na elektronizaci změnového listu – požadavky ze strany příjemce na změny, které po 

celou dobu života žádostí nastávají či jsou vyvolány např. v rámci formální kontroly ze strany 

administrátorů. 

Upřednostňuje se plná komunikace s příjemci prostřednictvím datové schránky. 

Mapují se procesy postupu při registraci, zveřejňování, proplácení a další evidenci dotačních a 

darovacích smluv – cílem je plně elektronický proces bez potřeby papírových verzí. K tomu je nezbytná 

aktivní spolupráce všech odborů, a především odboru ekonomického. 

Je zpracovávána architektura a grafický návrh modernizace stávajícího dotačního portálu – cílem je 

dotace na rok 2024 přijímat již prostřednictvím moderního dotačního portálu. 

 

USNESENÍ KEG/9/5/2023  
Komise Rady Královéhradeckého kraje pro e-Government  
 
I.  b  e  r  e     n  a     v  ě  d  o  m  í   
     informace k oběhu smluv v elektronické podobě v rámci Krajského úřadu 
 

Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 



 
K bodu 7 
Různé – diskuze 

Členové komise diskutovali o úskalích výstaveb elektronických komunikací, specifika pro města a 

obce, legislativní informovanost obcí. 

Byla uvedena informace o webu vytvořeném pro starosty malých obcí, pod hlavičkou Chytrého 

regionu: www.starostuj.cz 

Úkol č. 1: Tajemnice komise zadá bod týkající se zveřejňování zápisů z jednání komise e-Government 

k projednání Radě Královéhradeckého kraje. 

Úkol č. 2: na dubnovém jednání komise znovu otevřít bod č. 6 

 

USNESENÍ KEG/9/6/2023  
Komise Rady Královéhradeckého kraje pro e-Government  
 
I.  d  o  p  o  r  u  č  u  j  e    

1. Radě Královéhradeckého kraje zajistit větší informovanost samospráv o možnostech 
připojení vysokorychlostního internetu.  

2. Radě Královéhradeckého kraje zveřejňovat zápisy z Komise Rady Královéhradeckého kraje 
e-Government 

 

Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

K bodu 8 
Závěr 

Předseda poděkoval členům komise Rady Královéhradeckého kraje pro e-Government za účast na 
jednání a vzhledem k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v 16:50 hodin jednání ukončil. 
 

 

 

……………………………………………      ………………………………………….. 

předseda komise       ověřovatel zápisu 

 

 

Zapsala: Mgr. Veronika Janáčková 

 

 

 

http://www.starostuj.cz/

